
(16:51:20) keny: Przyszedł już Pan Janusz Szczęśniak, zaraz zaczynamy czat
(16:51:21) Gosc_1833: macie zamiar porozmawiać/zadać pytanie kandydatowi na 
burmisztrza ?
(16:51:33) Cameleon: 17.00
(16:51:40) Cameleon: jeszcze nie ma
(16:51:41) Gosc_1833: jesteście z Trzebini ?
(16:51:51) Cameleon: Chrzanow 
(16:52:19) Cameleon: niektorzy tak
(16:52:22) Gosc_1833: czyli akurat Ciebie Cameleon tak średnio to dotyczy ;)
(16:52:27) cyc: jestem :)
(16:52:38) Cameleon: niekoniecznie
(16:52:42) keny: tak wiec przygotujcie pytania :)
(16:52:51) Cameleon: zadaje niewygodne pytania
(16:53:08) Annihilator: ,,Jak masz na imię?''
(16:53:09) Annihilator: ;-)
(16:53:37) Cameleon: i nazwisko ...
(16:53:51) Cameleon: i czemu Anni jest taki niedobry... ;-]
(16:53:59) ***Annihilator szuka odpowiedzi...
(16:54:29) cyc: :)
(16:55:31) Annihilator: Ja w sumie mogę zagrać partię szachów ze Starostą, bo na forum się 
mnie boją
(16:55:34) Annihilator: :P
(16:55:49) Cameleon: nikt sie ciebie nie boi ... nie przesadzaj...
(16:56:11) Annihilator: Spraszacie mnie do jakiegoś kurnika, zamiast grać korespondencyjnie
(16:56:27) Cameleon: to tylko tak z grzecznosci....udaja wszyscy LOL
(16:56:29) cyc: :)
(16:57:18) JanuszSzczesniak: Witam Państwa serdecznie, miło mi będzie odpowiedzieć 
na pytania jakie mi Państwo zadacie. 
(16:57:36) cyc: witma
(16:57:39) JanuszSzczesniak: (w roli piszącego Tomasz Jeska)
(16:57:47) Gosc_1833: Witamy
(16:57:49) Annihilator: Ktoś to moderuje? :P
(16:57:57) Cameleon: witamy
(16:58:12) keny: nie, nie ma moderacji - można zadawać pytania - tylko spokojnie i po 
kolei ;)
(16:58:28) Lukasz: Powoli zaczynamy, możecie już zadawać pytania.
(16:58:37) Gosc_1833: W jaki sposób planuje Pan wykorzystać walory Balatonu dla pożytku 
gminy ?
(16:58:37) cyc: panie januszu mam pytanie dlaczego chce pan kandydowac i kogo w 
wyborach sie pan obawia
(16:58:46) keny: Mamy też trochę pytań otrzymanych drogą mailową, więc te też zadamy w 
trakcie czata.
(16:59:01) Annihilator: Jezu, powoli... nie nadążam czytam :P
(16:59:04) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowaida na pytanie gosc_1833
(17:00:25) JanuszSzczesniak: Uważam, że nadszedł już czas aby wykorzystać naturalne 
położenie i znakomitą wodę balatonu. Rzadko się bowiem zdarza, aby któraś gmina 
miała tak czysty akwen w środku miasta. Jeśli wygram wybory na burmistrza, to 
niezwłocznie rozpocznę od konkursu na koncepcję nowoczesnego zagospodarowania 
Aqua Parku Balaton. Jeśli koncepcja zostanie zaakceptowana po konsultacjach 
społecznych, przystąpię do realizacji projektu w ramach tzw partnerstwa publicznego.
(17:00:27) cyc: mam pytanie inne: co pan sadzi o rynkku w trzebinii???



(17:01:17) JanuszSzczesniak: Czyli będą przeznaczone na realizację tego projektu 
pieniądze nie tylko z gminy, lecz także od inwestorów prywatnych. Zadbam także, aby 
pozyskać pieniądze z funduszy europejskich. Do roku 2013 jest realna szansa aby 
pozyskać pieniądze na ten cel. 
(17:01:23) Gosc_1833: świetnie, ale czy w związku z tym zakłada Pan możliwość 
odpłatnego korzystania z Balatonu ?
(17:02:11) JanuszSzczesniak: W tym celu wykorzystam specjalistyczną komórkę do 
spraw pozyskiwania funduszy unijnych, jaką utworzę w UM Trzebini. Sukces powiatu 
chrzanowskiego, sukces Starostwa jakim kieruję udowadnia, że przy bardzo dobrze 
napisanych wnioskach można pieniądze zewnętrzne pozyskać.
(17:02:58) Użytkownik Gosc_5032 [~chat@hidden-09697944.adsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:03:02) JanuszSzczesniak: Gosc_1833:  Tak, uważam, że za wejście na balaton trzeba 
będzie zapłacić, ale nie będą to ceny wygórowane. Chciałbym ażeby zróżnicować opłaty 
od mieszkańców Trzebini, i od przybyszy z zewnątrz. Trzebinianie będą oczywiście 
preferowani.
(17:03:03) _Moderator: W imieniu drJekyll_away witam na czacie Gosc_5032! Zapraszam 
do kulturalnej rozmówki!
(17:03:17) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowaida na pytanie cyc
(17:04:43) Użytkownik Gosc_8393 [~chat@hidden-b07f45b8.internetdsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:04:45) _Moderator: Myślę, że wszyscy obecni na czacie z przyjemnością powitają 
nowego gościa, czyli Gosc_8393.
(17:04:55) Gosc_8393: witam
(17:05:39) Użytkownik Gosc_5008 [~chat@hidden-f8a2aa2e.adsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:05:41) _Moderator: Gosc_5008 - jesteś na czacie, witamy Cie. Jeśli czata nie rozumiesz, 
to posiedź tu jakiś czas i śledź rozmowy, nie wychodź od razu -- przeglądarka pozwala wiele 
okien mieć otwartych, więc skorzystaj.
(17:05:51) Użytkownik Gosc_5008 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(17:06:12) Gosc_8393: Czy podoba się Panu rewitalizacja rynku w Trzebini?
(17:06:50) Gosc_5032: Witam. Wreszcie interesujący i wartościowy bohater czatu :-)
(17:07:06) JanuszSzczesniak: Uważam, że nawet najlepszy burmistrz po 3 kadencjach 
sprawowania tego urzędu musi ustąpić miejsca. Doceniam obecne osiągnięcia 
burmistrza Adamczyka, ale chciałbym rzucić nowe światło na Trzebinię. Chciałbym 
wykorzystać zdobyte ogromne doświadczenie samorządowe, szczególnie zdobyte w 
czasie mojego kierowania Starostwem Powiatowym i rozpocząć budowę nowoczesnej 
Trzebini. A mianowicie: uważam, że musimy zmienić system komunikacyjny w mieście, 
zbudować obwodnicę wokół miasta. Szczególnie wyprowadzenie ruchu ciężkiego z 
rynku trzebińskiego będzie zadaniem które uważam za jedno z najważniejszych jakie 
stanie przed burmistrzem Trzebini. Uważam, że należy uczynić wszystko aby droga woj. 
791 omijała Trzebinię w Myślachowicach, przebiegała koło bożniowej a następnie 
łączyła się z drogą krajową 79 w Młoszowej. Będę starał się również zbudować drugą 
obwodnicę biegnącą tym razem od strony południowej Trzebini. Wszystkie nowoczesne 
miejskie aglomeracje, a tak jest w całej Polsce ruch ciężki wyprowadzają z centrów 
miast - i tak zamierzam to uczynić .
(17:07:41) Użytkownik Gosc_8246 [~chat@hidden-bf60ac4e.adsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:07:42) cyc: i czy nie boi sie pan startu w tych wyborach bo byl pan kiedys w moksirze 
trzebinskim... a wiec pana szefm byl obecny burmistrz - i pan stanie z nim do walki o glosy i 
przegra to co???



(17:07:50) _Moderator: Myślę, że wszyscy obecni na czacie z przyjemnością powitają 
nowego gościa, czyli Gosc_8246.
(17:08:21) Gosc_8246: :)
(17:08:22) Użytkownik Gosc_3736 [~chat@hidden-b07f45b8.internetdsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:08:28) _Moderator: Witam użytkownika Gosc_3736 na czacie. Czat to rozmowy online 
w czasie rzeczywistym. Gosc_3736 -- widzę tu dla Ciebie wielu partnerów do rozmowy, jak 
np: Cameleon czy Gosc_1833.
(17:08:54) Użytkownik Gosc_2737 [~chat@hidden-8afae0fa.adsl.inetia.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:09:04) _Moderator: Co jak co, ale wypada mi powitać tak wspaniałego gościa na czacie 
jak Gosc_2737. drHouse prawdopodobnie podziela moje zdanie.
(17:09:11) JanuszSzczesniak: Uważam, że należy uczynić wszystko aby droga woj. 791 
omijała Trzebinię w Myślachowicach, przebiegała koło bożniowej a następnie łączyła się 
z drogą krajową 79 w Młoszowej. Będę starał się również zbudować drugą obwodnicę 
biegnącą tym razem od strony południowej Trzebini. Wszystkie nowoczesne miejskie 
aglomeracje, a tak jest w całej Polsce ruch ciężki wyprowadzają z centrów miast - i tak 
zamierzam to uczynić .
(17:09:16) JanuszSzczesniak: Poza tym będę stał zwrócić uwagę, jeśli wygram wyścig 
burmistrzowski na problemy zwykłych mieszkańców Trzebini. A więc: służba zdrowia. 
Nowoczesne zarządzanie oświatą dla dobra uczniów i nauczycieli i promowanie Trzebini 
poprzez organizowanie znaczących imprez kulturalnych i sportowych. 
(17:09:36) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie cyc oraz gosc_8393
(17:09:46) Gosc_5032: Jakich konkretnie zmian w służbie zdrowia chciałby Pan dokonać po 
wygranych wyborach na urząd burmistrza?
(17:11:10) Gosc_2737: Jak udało się Panu wytrwać przez 4 lata na stanowisku Starosty bez 
kłótni i awantur?
(17:11:31) Gosc_5032: :D
(17:11:40) Gosc_3736: Witam, dopiero teraz przystąpiłem do czatu, nie wiem czy padło już 
to pytanie ale uważa się że wygra Pan wybory w Trzebini. Jaki jest konkretnie Pana 
program?
(17:11:57) JanuszSzczesniak: Uważam, że najpierw należało wyprowadzić ruch ciężki z 
Trzebini, a więc wybudować obwodnicę wokół miasta, a następnie przystąpić do 
rewitalizacji centrum. Osobiście, gdyby to ode minie zależało postawiłbym na 
odtworzenie starego wyglądu Trzebini z sukiennicami. To byłby charakterystyczny 
obiekt Trzebini. Realizowany model z pewnością poprawi aktualny obraz rynku, lecz w 
moim przekonaniu nie będzie to spełnienie oczekiwań większości mieszkańców. Ale 
skoro klamka już zapadła, trzeba tą rewitalizację kontynuować, bo na to zostały 
przyznane znaczne środki zewnętrzne. Uważam, że niektóre elementy architektoniczne 
wprowadzone do rynku Trzebińskiego, jak np budynek przy banku Pekao nie jest 
najszczęśliwszym rozwiązaniem. Zwłaszcza, że droga woj. właśnie w tym momencie tam 
przebiega. 
(17:12:19) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_5032
(17:12:40) Użytkownik Gosc_1316 [~chat@38C7D5.A826C8.C8C400.A76675] wszedł do 
pokoju.
(17:12:48) _Moderator: Chciałbym uprzejmie powitać na czacie osobę o nicku Gosc_1316. 
Liczę na powitanie z wzajemnością.
(17:12:51) _Moderator: Kodowanie, patrzcie na kodowanie, bo ten co przepisuje coś 
pomieszał
(17:12:54) _Moderator: \
(17:13:17) Gosc_8393: Dziękuję za odpowiedź



(17:13:24) Gosc_1833: jak ocenia Pan pracę ZKKM ? co gmina może zrobić, aby jej 
mieszkańcom podróżowało się komunikacją miejska taniej i przyjemniej ?
(17:13:33) JanuszSzczesniak: Uważam, że najlepszym rozwiązaniem jest utworzenie 
spółki ze 100% udziałem samorządu - to daje zabezpieczenie dla mieszkańców, że będą 
mogli korzystać z usług medycznych bez względu na zamożność. Po utworzeniu spółki 
zamierzam dokonać inwentaryzacji trzebińskich przychodni, gdyż powierzchnie jakie 
one zajmują są nieproporcjonalnie duże do ich potrzeb.
(17:14:21) Gosc_8393: A czy potrafi Pan taką samą politykę realizować w Trzebini jak w 
starostwie. Udało się Panu współpracować z wszystkimi siłami politycznymi?
(17:14:32) JanuszSzczesniak: Wolne powierzchnie, w budynkach, w których obecnie 
znajdują się przychodnie należy wynająć. Uważam, że na terenie szpitalika w sierszy na 
parterze powinien funkcjonować lekarz pierwszego kontaktu. Natomiast na piętrze 
winien powstać zakład opieki leczniczej dla osób obłożnie chorych wymagających stałej 
opieki.
(17:15:59) JanuszSzczesniak: W budynku przy ul. Harcerskiej gdzie znajduje się 
przychodnia należy dokonać inwentaryzacji. Czy opłaca się go wyremontować cyz też 
przychodnię przenieść do innego budynku. Jednak na pierwszy rzut oka wydaje się, że 
remontowanie etapami będzie bardziej korzystne. Pozostawanie przychodni w tym 
miejscu jest dobrym rozwiązaniem z powodu łatwego dojazdu i możliwości 
parkingowych.
(17:16:21) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_2737
(17:17:02) Gosc_5032: Dziękuję, wreszcie na czacie polityk, który odpowiada konkretnie!
(17:17:04) Użytkownik Gosc_1316 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(17:17:48) JanuszSzczesniak: Osobiście uważam to za sukces nie tylko mój, ale i 
partnerów z PO, którzy ze mną współpracują. Jako reprezentant PIS udowodniłem, że 
jeżeli idzie o rozwiązywanie problemów tutaj na dole to potrafię dogadać się z kolegami 
z platformy obywatelskiej i platformy samorządowej. Dla nas najważniejsze stały się 
sprawy do załatwienia tu na dole. Nie obserwujemy waśni na górze, lecz myślimy o 
naszej konkretnej powiatowej rzeczywistości.
(17:18:17) JanuszSzczesniak: Widać więc, że przynależność partyjna, jeśli jest dobra 
wola z obu stron nie wpływa niekorzystnie na współpracę z politykami różnych opcji. 
Gosc_1833 Gosc_2737 Gosc_3736 Gosc_5032 Gosc_8246 Gosc_8393 
(17:19:26) Użytkownik Gosc_2592 [~chat@38C7D5.A826C8.C8C400.A76675] wszedł do 
pokoju.
(17:19:28) _Moderator: Co jak co, ale wypada mi powitać tak wspaniałego gościa na czacie 
jak Gosc_2592. JS prawdopodobnie podziela moje zdanie.
(17:19:35) JanuszSzczesniak: Gosc_5032: ciesze się, że Pan tak uważa. Zawsze bowiem 
starałem się w swojej działalności politykę tutaj na dole zredukować do minimum, 
oczywiście mam swoje przekonania którym jestem wierny, ale uważam, że sprawą 
nadrzędną jest budowanie a nie walka personalna w imię fałszywej partyjnej idei.
(17:19:48) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_3736 - odnośnie programu
(17:20:06) JanuszSzczesniak: Po 1. Reforma obowiązującego modelu służby zdrowia w 
Trzebini.
(17:20:15) JanuszSzczesniak: Po 2. Budowa obwodnic miasta.
(17:20:36) Użytkownik Gosc_8349 [~chat@hidden-87d931d4.adsl.inetia.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:20:43) _Moderator: Witaj Gosc_8349 na czacie chrzanowski24.pl! Pamiętaj, że czat to 
rozmowa na żywo. Jeżeli nikt nie odpisuje, poczekaj parę minut.
(17:20:48) JanuszSzczesniak: Po 3. Wykorzystanie ogromnego potencjału Balatonu i 
stworzenie nowoczesnego centrum letniego wypoczynku Aqua Park Balaton.
(17:21:07) Użytkownik Gosc_2592 opuścił pokój (quit: Connection closed).



(17:21:08) Użytkownik Gosc_1902 [~chat@hidden-903b7744.lublin.mm.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:21:12) JanuszSzczesniak: Po 4. Sprawne zarządzanie oświatą, w tym utworzenie 
zespołów szkolno przedszkolnych. 
(17:21:13) _Moderator: Czuj się powitany na czacie serwisu, Gosc_1902.
(17:21:44) JanuszSzczesniak: Po 5. Utworzenie strefy ekonomicznej (ściągnięcie do 
naszego miasta 1 lub 2 strategicznych inwestorów było by optymalnym rozwiązaniem)
(17:21:53) Użytkownik Gosc_1902 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(17:22:18) Użytkownik Gosc_2863 [~xxx@hidden-a4833780.olkusz.pl] wszedł do pokoju.
(17:22:30) _Moderator: Witam wszystkich na czacie, czyli rozmowie na żywo, a zwłaszcza 
Gosc_2863, który tu dopiero wszedł.
(17:22:33) Gosc_2863: Witam bardzo
(17:22:40) Użytkownik Gosc_8246 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(17:22:42) Gosc_8393: Jaki jest Pana pomysł dla uratowania Liceum w Sierszy? Czy dobra 
współpraca w powiecie z różnymi siłąmi politycznymi może się przydać?
(17:23:12) Gosc_2863: Chce zadac pytanie: czym sie Pan moze konkretnie pochwalic jako 
Starosta na teraz? Czego Pan konkretnie dokonal?
(17:23:17) JanuszSzczesniak: Po 6. Ekologiczna koncepcja rozwiązania problemu 
śmieci. Jestem przeciwnikiem budowy spalarni rusztowej. Uważam, że system MBS 
byłby właściwszy do zaproponowania mieszkańcom Trzebini lub gdy będzie na to 
przyzwolenie społeczne zastanowienie się nad koncepcją zbudowania spalarni 
plazmowej. Musimy jednak mieć pewność, że efekty uboczne działania takiej spalarni 
będą znikome. 
(17:23:35) Gosc_2863: Starosta wydaje sie miec wieksza wladze niz burmistrz marnej 
miesciny
(17:24:11) JanuszSzczesniak: Ale jeszcze raz podkreślam, że każdą tego typu decyzję 
będę konsultował z mieszkańcami. Chciałbym również zmodyfikować komunikację 
miejską i rozpaczyć możliwość wprowadzenia do Trzebini modelu krzeszowickiego. P
(17:25:28) JanuszSzczesniak: Przykład Krzeszowic wykazuje, że można sprawnie 
rozwiązać problemy komunikacyjne nie należąc do Związku komunikacyjnego. 
Trzebinia dotuje ZKKM w wys 3,5 mln zł rocznie. To na prawdę duża kwota. Warto 
więc zastanowić się nad porozumieniem gminy z indywidualnymi przewoźnikami. 
Gmina winna dopłacać jedynie do kursów nie rentownych i weekendowych - a nie do 
każdego wozo kilometra. 
(17:25:42) Gosc_2863: I drugie moje pytanie: o ile dobrze pamietam, to randym Pan juz byl? 
Jakies sukcesy z czasow bycia radnym trzebini Pan posiada? Bo radnym Pan byl, Starosta 
Pan byl... wieloma osobami politycznymi Pan byl... ale burmistrzem jeszcze nie. Co ten 
burmistrz zmieni, czego radny wtedy nie zmienil???
(17:25:48) Gosc_8349: Ile według Pana powinna trwać kadencja burmistrza? Czy zmiany na 
tych stanowiskach są korzystne dla miasta, jeśli tak to z jakiego powodu?
(17:26:16) Użytkownik Gosc_8349 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(17:26:58) JanuszSzczesniak: Warto także zastanowić się nad modelem 
zsynchronizowania przejazdów przez Trzebinię z odjazdami i przyjazdami pociągów. 
Warto zadbać o model przyjazdów pociągów do Trzebini z Krakowa i do Krakowa w 
tzw takcie - tzn przyjazdy i odjazdy odbywałyby się o tych samych porach. Np 
przyjazdy z Krakowa o 8:30, 9:30, 10:30, a odjazdy do Krakowa o 8, 9, 10:00
(17:27:39) JanuszSzczesniak: Wówczas każdy z potencjalnych pasażerów wiedziałby do 
jakiego pojazdu wsiąść ażeby zdążyć na konkretny pociąg. Będę starał się także jeśli 
zostanę burmistrzem otoczyć opieką organizacje społeczne. 
(17:27:56) JanuszSzczesniak: Uważam, że są to organizacje niezwykle pożyteczne dla 
naszej społeczności i dlatego warto je wspierać.



(17:28:00) Gosc_8393: Trzebinia nie jest marną miesciną, ale przy obecnych władzach miała 
marne szanse. Czy mysli Pan,że uda sięzmienić stereotyp Trzebini jako marnej mieściny?
(17:28:36) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_8393 - odnośnie polityki w 
trzebini
(17:28:42) Użytkownik Gosc_5032 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(17:28:51) Użytkownik Gosc_5904 [~chat@hidden-09697944.adsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:29:00) _Moderator: Kope lat Gosc_5904. Wpadaj tutaj częściej na rozmowy z nami, bo 
to czat. Pamiętaj, że nie od razu Ci ktoś może odpisać, dlatego jak napiszesz wiadomość, to 
odczekaj chwilę na odpowiedź.
(17:29:26) JanuszSzczesniak: Tak, jestem zwolennikiem takiej współpracy. JEszce raz 
podkreślam, że poglądy polityczne tutaj na dole nie powinny być szczególnie 
eksponowane. Najważniejsze jest rozwiązanie konkretnego problemu poprzez udział w 
polityce możemy oczywiście skutecznie domagać się od swoich przedstawicieli w 
parlamencie pomocy w realizacji różnych przedsięwzięć i to jest cenne. 
(17:30:02) Użytkownik Gosc_7939 [~chat@hidden-c49db6a0.adsl.inetia.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:30:04) _Moderator: W imieniu Gosc_2737 witam na czacie Gosc_7939! Zapraszam do 
kulturalnej rozmówki!
(17:30:12) Użytkownik Gosc_5992 [~chat@hidden-87d931d4.adsl.inetia.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:30:19) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowaida na pytanie gosc_8393 - odnosnie LO w 
sierszy
(17:30:22) _Moderator: Witaj Gosc_5992 na czacie chrzanowski24.pl! Pamiętaj, że czat to 
rozmowa na żywo. Jeżeli nikt nie odpisuje, poczekaj parę minut.
(17:31:31) JanuszSzczesniak: Uważam, że nadeszła już pora aby zaproponować model 
tzw Liceum Mundurowego. Na przykład o profilu policyjnym, strażackim czy 
wojskowym. Tego typu licea cieszą się ogromną popularnością w naszym kraju. Sądzę, 
że na początek należałoby jedną klasę przygotować do realizacji takiego modelu. Np 
modelu policyjnego. 
(17:31:54) cyc: czy pana burmistrzowanie bedzie rownie regularne i skuteczne jak system 
powiadamiania smsami ktore starostwo ostatnio wprowadzilo??? :)
(17:32:33) JanuszSzczesniak: Powiatowy Komendant Policji oświadczył niedawno, ze 
jest w stanie przyjąć do pracy kilkanaście osób z terenu naszego powiatu które mają 
odpowiednie do tego przygotowania. Dlatego uważam, że utworzenie liceum o takim
profilu zakończy się sukcesem i liceum w sierszy będzie dalej funkcjonować. 
(17:33:35) JanuszSzczesniak: Trzeba jednak być konsekwentnym i pomysł zacząć już 
teraz wcielać w życie. Jeśli tego nie zrobimy w miarę szybko to może okazać się, że 
nabór do LO w Sierszy na rok szkolny 2011/2012 będzie mały ze wzg na niezbyt 
korzystne położenie tego liceum na mapie geograficznej powiatu. 
(17:33:44) Gosc_3736: Jak potraktuje Pan stowarzyszenia - czy będa mogły liczyć na Pana 
wsparcie?
(17:33:57) JanuszSzczesniak: Szukajmy więc szansy aby to liceum o tak świetnych 
tradycjach utrzymać. Jestem tego gorącym zwolennikiem.
(17:34:25) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_2863
(17:35:29) JanuszSzczesniak: Starostwa jest przewodniczącym zarządu powiatu 
chrzanowskiego, a więc jest jedynie pierwszym pośród równych członków zarządu. 
Burmistrz natomiast ma realną władzę. Zarząd powiatu chrzanowskiego, którego 
jestem starostą, odniósł w tej kadencji wiele znaczących sukcesów. 
(17:36:38) JanuszSzczesniak: Na zadania inwestycyjno drogowe przeznaczyliśmy 
niespotykane dotąd środki finansowe. Dla przykładu podam, że w roku 2007 



zrealizowaliśmy zdań za ogólną wartość 5,7 mln zł, natomiast już w roku 2009 suma ta 
osiągnęła 19,7 mln złotych.
(17:36:49) JanuszSzczesniak: Natomiast w roku 2010 przekroczyła 20,2 mln zł.
(17:37:26) Gosc_2863: Panie Januszu, prosze o konkrety, nie o cyferki
(17:37:46) JanuszSzczesniak: Pozyskaliśmy na zadania drogowe znaczne środki 
zewnętrzne. W ramach małopolskiego regionalnego programu operacyjnego 
pozyskaliśmy aż 10 mln złotych. Dzięki czemu wykonaliśmy robót remontowo 
inwestycyjnych na terenie gminy Trzebinia, Alwernia i Chrzanów robót za 20 mln 
złotych.
Gosc_1833 Gosc_2737 Gosc_2863 Gosc_3736 Gosc_5904 Gosc_5992 Gosc_7939 
Gosc_8393 
(17:38:00) Cameleon: jedna klas o profilu policyjnym, wydaje mi sie to bezcelowe , bedzie to 
jednorazowy pobór a potem reszta wyladuje w RUP Chrzanów ... przestawienie sie na ten 
profil to pieniadze wywalone w błoto, wolnych wakatow w KPP się nie przeskoczy a 
kandydatów  z "ulicy" nie brakuje
(17:38:22) Użytkownik Gosc_2892 [~chat@hidden-9c604c44.adsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:38:29) _Moderator: Cześć Gosc_2892. Miło mi Cie tutaj powitać. Wita Cie również 
Cameleon i Gosc_2737 - zapraszamy do rozmowy na żywo, czat jest niemoderowany, więc 
pisz co chcesz! Byle w miarę kulturalnie.
(17:39:00) JanuszSzczesniak: Gosc_2863: to są konkrety - liczby są tymi konkretami. 
Powiem więcej, w ramach narodowego programu przebudowy dróg lokalnych 
wykonaliśmy remont ul Grunwaldzkiej w Trzebini i Borowcowej w Chrzanowie. Od 
podstaw zbudowaliśmy nowy prawie kilometrowy odcinek drogi łączący Chrzanów z 
Libiążem.
(17:39:06) Użytkownik Gosc_8393 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(17:39:14) Użytkownik Gosc_4305 [~chat@hidden-b07f45b8.internetdsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:39:25) _Moderator: Gosc_4305 - skądś Cie kojarzę. Zawitałeś/aś tu kiedyś? Mimo to i 
tak witam!
(17:39:55) JanuszSzczesniak: Dzięki wsparciu woj. małopolskiego i gminy Trzebinia 
uruchomiliśmy nie istniejące do tej pory połączenie drogowe pomiędzy Lgotą a 
Płokami. Dokonaliśmy remontów trzech ważnych obiektów mostowych. W chrzanowie 
nad rzeką Chechło i nad linią kolejową przy ulicy Bororcowej. Oraz w Pile 
Kościeleckiej.
(17:39:56) Gosc_2863: napewno jako starosta Pan zna swoje sukcesy, jesli jakies sa, 
natomiast remont ul. Borowocowej w Chrzanowie nie bedzie zasluga tamtejszego magistratu 
predzej?
(17:40:12) Użytkownik Gosc_7939 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(17:40:36) Gosc_1833: Potwierdzam grunwaldzka wyremontowana, nowa nawierzchnia na 
długim odcinku, jest się z czego cieszyć ;:)
(17:41:11) JanuszSzczesniak: W tej kadencji wykonaliśmy ok 40km długości bieżącej 
nowych nakładek asfaltowych i 58 tys metrów kwadratowych chodników. Postawiliśmy 
na obiekty edukacyjne. Między innymi powstał powiatowe centrum kształcenia 
ustawicznego przy ulicy Focha gdzie dawniej znajdowało się liceum dla wychowawczyń 
przedszkola. To nasza prawdziwa perełka powiatowa. 
(17:41:21) Gosc_4305: Witam, widzę że duzo się dzieje. Kilka linijek czatu i już widze 
malkontenta. Cameleon, jak się nie rozumie o co chodzi w projekcie szkoły mundurowej to 
lepiej nie krytykować tylko najpierw się nauczyć. To dobry pomysł i sprawdza się w innych 
miastach. Dlaczego miałby się nie sprawdzić w Trzebini



(17:41:32) Gosc_5904: Nie zgadzam się z Cameleonem - absolwenci takiej klasy mogą 
mysleć o studiach na kierunku Bezpieczeństwo narodowe/wewnętrzne - a to daje duże 
możliwości. 
(17:42:12) Gosc_5904: i nie jest to kierunek "oklepany", więc tym lepiej dla młodzieży, która 
się na niego zdecyduje
(17:42:16) JanuszSzczesniak: W dniu dzisiejszym oficjalnie otworzyliśmy powiatowy 
ośrodek wsparcia dziecka i rodziny przy ul. Marii Curie Skłodowskiej w Chrzanowie. 
Zbudowaliśmy nowoczesną halę sportową przy zespole Szkół usługowo technicznych w 
Trzebini. 
(17:42:28) Gosc_2863: czy ktos tutaj z obecnych potwierdzi/zaprzeczy, bo moze jestem 
niedoinformowany, ze remont ul. Borowcowej jest lub byl w gesti starostwa, a nie urzedu 
miejskiego?
(17:42:56) JanuszSzczesniak: Odnowiliśmy zupełnie oblicze pierwszego LO w 
Chrzanowie. Nowa hala sportowa i boisko obok niej usytuowane to prawdziwa nowa 
wizytówka tej szkoły. 
(17:43:33) JanuszSzczesniak: Podobnie postąpiliśmy z modernizacją ZS w Libiążu. 
Teraz zaś rozpoczęliśmy budowę hali sportowej przy ZS ekonomiczno chemicznych w 
Trzebini. 
(17:44:10) Cameleon: the besciaki dobrze sie orientuje nie potrzeba adwokatow, darujcie 
sobie rozmowy na ten temat
(17:44:22) JanuszSzczesniak: Na podkreślenie zasługuje fakt, że w trakcie tej kadencji 
powstało także powiatowe centrum zarządzania kryzysowego usytuowane w budynku 
państwowej straży pożarnej przy ul Księdza Skorupki 
(17:44:45) Gosc_1833: Czy widzi Pan możliwości wykreowania w trzebini nowych imprez 
kulturalnych/sportowych promujących gminę ?
(17:44:48) JanuszSzczesniak: Za realizację tej inwestycji i za sam pomysł uzyskaliśmy 
niezwykle prestiżowe wyróżnienie - tzw wzorcowy urząd małopolski.
(17:45:46) JanuszSzczesniak: PCZK jest nowatorskim sposobem zarządzania 
bezpieczeństwem powiatu i myslę, że sprawdziło się ono do tej pory znakomicie, czego 
najlepszym przykładem jest działanie tego centrum w trakcie utknięcia cysterny z 
propanem butanem w centrum chrzanowa we wrześniu w roku 2008
(17:45:51) Cameleon: po kazdej szkole mozna isc na taki kierunek....
(17:46:48) Gosc_4305: Cameleon, idź się pobawić gdzie indziej!
(17:46:59) Cameleon: gdzie ?
(17:47:12) JanuszSzczesniak: Chciałbym jeszcze podkreślić, że szpital powiatowy, 
którego organem założycielskim jest powiat chrzanowski również zmienił swoje oblicze 
w trakcie tej kadencji. Przypomnę, że pozyskaliśmy na cele modernizacyjne ponad 6mln 
złotych. Dzięki czemu w szpitalu został zmodernizowane bloki operacyjne.
(17:47:32) Gosc_2863: Dobrze, ?iz Pan Panie Januszu wspomnial o tym tworze zwanym 
PCZK - niech Pan powie cos o powiadamianiu smsowym oraz o fakcie, ze PCZK jest dla 
gmin, a nie dla zwyklych ludzi. Bo z tego co sie orientowalem, PCZK nie wyda komunikatu 
szaremu czlowiekowi, ktory o to poprosi.
(17:47:50) Użytkownik Gosc_5992 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(17:47:53) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_8349 na temat długości 
kadencji
(17:48:25) JanuszSzczesniak: Sądzę, że kadencyjność powinna być wprowadzona. 
Nawet najlepiej funkcjonujący burmistrz może popaść w rutynę. Dlatego też uważam, 
że 2 kadencje są rozwiązaniem optymalnym. 
(17:49:29) JanuszSzczesniak: Sądzę, że każdy nowy burmistrz wnosi swoją koncepcję 
rozwoju miasta. Wydaje mi się, że jest wielu wartościowych ludzi, którym winno dać się 
możliwość realizacji własnych pomysłów. Mam na myśli zwłaszcza takich ludzi, którzy 
sprawdzili się dotychczas na zajmowanych stanowiskach. 



(17:49:46) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_8393 odnośnie marnej 
mieściny
(17:50:38) JanuszSzczesniak: Jestem przekonany, że tak. Uważam, że nowe pomysły o 
których wcześniej mówiłem realizowane z żelazną konsekwencją mogą odmienić oblicze 
Trzebini. Chciałbym jednak podkreślić, że nie jestem zupełnym krytykantem obecnego 
burmistrza. Uważam, że za jego kadencji zrobiono wiele dobrych rzeczy.
(17:51:04) JanuszSzczesniak: Ale nadszedł już czas na zmiany i dlatego podjąłem 
decyzję o kandydowaniu.
(17:51:05) zatopionq: Ja mam pytanie odnosnie Urzedu pracy. Nie tak dawno byla 
prowadzona rekrutacja do intermarche w trzebini. Na miejscu pani miala pretensje ze chce 
sie wejsc na rozmowę nie mają skierowania i ze wszystko pisalo na stronie internetowej a 
byla tam tylko informacja o posiadaniu cv, wiec UP wprowadza w blad i nikt sobie z tego nic 
nie robi. Druga sprawa - staże, sa osoby ktore maja jakies swiadczenia np renty ktore 
przekraczaja jakies 
(17:51:29) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_3736 odnośnie 
stowarzyszeń
(17:51:39) cyc: a co z moim pytaniem??? chodzi o smsy powiadamiajace o problemach?
(17:52:25) Lukasz: cyc, zaraz będzie
(17:52:41) JanuszSzczesniak: Tak, uważam, że stowarzyszeniom należy bezwzględnie 
systematycznie pomagać. Będę starał się wspomagać zarówno strażaków skupionych w 
OSP jak i koła gospodyń wiejskich, kluby sportowe oraz takich pasjonatów jak 
chórzyści czy też pszczelarze. Poświęcają oni bowiem swój wolny czas często nie 
pobierając za to ani złotówki wynagrodzenia. Dlaczego mamy im nie pomagać? 
(17:52:49) Użytkownik Gosc_1568 [~chat@hidden-87d931d4.adsl.inetia.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:52:55) _Moderator: Witaj Gosc_1568 na czacie chrzanowski24.pl! Pamiętaj, że czat to 
rozmowa na żywo. Jeżeli nikt nie odpisuje, poczekaj parę minut.
(17:53:15) JanuszSzczesniak: To jest ogromny potecjał, który przy odpowiednim 
zachęceniu finansowym i docenieniu ich pracy może wykrzesać z siebie wiele dobrego i 
tak zamierzam jeśli zostanę burmistrzem z nimi postępować.
(17:53:38) Gosc_5904: do Cameleona: Ale chyba nie o to chodzi - gruntowne wykształcenie 
od podszewki w kierunku np. mundurowym (na poziomie liceum, potem studiów) w 
połączeniu z pasją młodego człowieka - to klucz do prawdziwego sukcesu dla jego 
przyszłości. Pozdr. 
(17:54:05) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie o system powiadomień SMS
(17:54:49) cyc: dziekuje :)
(17:54:51) JanuszSzczesniak: System smsowy ma informować zwykłego obywatela o 
bardzo poważnych zagrożeniach takich jak nadchodzące wichury, pożary zagrażające 
mieszkańcom, czy też inne anomalie. Trudno żeby poprzez system SMSowy informować 
o drobnych stosunkowo zagrożeniach. Nie taka jest idea tego sytemu. 
(17:55:22) JanuszSzczesniak: Jestem przekonany, że ten system jednak zaczyna być 
akceptowany przez naszych mieszkańców ponieważ od początku jego wprowadzenia do 
chwili obecnej już ok 2tys mieszkańców zalogowało się w tym systemie.
(17:55:23) Cameleon: Policja ma swoje szkoly ... przeszkolenie podstawowe - 
obowiazkowe , potem podoficerskie a w innym wypadku oficerka , wiec darujcie sobie 
szkoly o takim profilu ktore nie sa potrzebne
(17:56:14) Gosc_5904: To ciekawe, skąd tak ogromne zainteresowanie kandydatów na studia 
na ten właśnie kierunek?
(17:56:48) Gosc_2863: Panie Januszu ale ten system smsowy w og?ole o opadach ktore 
spowodowaly powdzie nie poinformowal. Wiec o czym ma on informowac? O atakach 
terrorystycznych w Warszawie?



(17:56:51) Cameleon: ukonczysz studia ... oficerka otwarta i niewazne czy nawet masz kołka 
rolnicze
(17:56:51) JanuszSzczesniak: Zdajemy sobie sprawę, że my jako organizatorzy tego 
sytemu musimy dokonywać właściwej selekcji informacji. Gdyż zdarzało się do tej pory, 
ale były to przypadki sporadyczne, że informacje docierały z opóźnieniem. Będziemy to 
udoskonalali. Zwłaszcza, że system ten na prawdę jest niedrogi i warto było to 
zaproponować naszym mieszkańcom. Przypomnę tylko, że wprowadzenie tego systemu 
kosztowało powiat 26 tys zł.
(17:57:26) JanuszSzczesniak: Plus 316 zł miesięcznie z tytułu abonamentu. Natomiast 
korzyści z niego napływające zdecydowanie przewyższają negatywy. I myślę, że 
mieszkańcy w niedługim czasie też to docenią.
(17:57:34) Gosc_4305: Wszystko fajniei ładnie ale oprócz gospodyń wiejskich jest jeszcze 
wielu młodych ludzi, Trzebinia ma switne zaplecze kulturalne i niewykorzystany potencjał. 
Czy zamiast licznych zgromadzeń gospodyń wiejskich warto zainwestować w młodzież? 
Teraz mają tylko "szwagrów" i piwo a chyba każdy wie jaki tam jest poziom.
(17:58:03) Lukasz: kontynuacja odpowiedzi do gościa_2863
(17:58:13) JanuszSzczesniak: Informowaliśmy o gwałtownych opadach mieszkańców 
gmin, które były bezpośrednio zagrożone konsekwencjami tych opadów. Natomiast nie 
informowaliśmy o opadach tych, którzy nie mieszkają nad rzekami.
(17:58:19) Gosc_5904: Do Cameleona: Nieważne, ale jeśli młoda osoba ma taką pasję od 
wczesnych lat, to warto, aby uczęszczała do klasy o takim profilu, niż do np. klasy 
biologiczno-chemicznej, drogi Cameleonku ;-)
(17:58:50) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Cameleona odnośnie klas o 
profilu policyjnym
(17:59:18) Cameleon: ale to sa koszta... zatrudnienie nowych osob , przestawienie nauczania 
to sa pieniadze, po co to marnowac ... ja nie mam zlych intencji uwierz mi ...
(17:59:30) JanuszSzczesniak: Nie zgadzam się z taką opinią. Uważam, że klasa 
mundurowa - na początek jedna klasa, a gdy okaże się, że nabór jest duży - to w 
następnym roku można powiększyć ilość klas jest właściwym rozwiązaniem dla LO w 
Sierszy.
(17:59:39) Gosc_4305: Cameleon, co Ty się tak uczepiłes tych "mudndurów". Ty nic nie 
rozumiesz. Tworzy Ci się jakas idea na podstawie błędnych zalożeń i w ten sposób nigdy 
tego nie zrozumiesz. Wróc do źródełka.
(18:00:19) Cameleon: 4305 poza inwektywami nic nie piszesz tworczego...sam nie 
rozumiesz 
(18:00:43) JanuszSzczesniak: Przykład z Liceum z Zamościu pokazuje, ze te klasy 
cieszą się bardzo dużym zainteresowaniem. Jestem przekonany, że absolwenci tych klas 
dostaną się na wyższe uczelnie o odpowiednim profilu. I dlatego jestem zwolennikiem 
wprowadzenia tego systemu w sierszańskiej szkole. Ale czy tak się stanie będzie 
decydował już nowy zarząd powiatu ponieważ nowe wybory samorządowe z pewnością 
ukształtują nowy zarząd powiatu.
(18:00:59) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_1833 na temat imprez 
kulturalnych/sportowych
(18:02:12) JanuszSzczesniak: Byłem, jestem i będę właśnie zwolennikiem organizowania 
duzych imprez. Jak np międzynarodowych zawodów szachowych, międzynarodowych 
zawodów tanecznych czy też kontynuowania wielkich wydarzeń operowych lub 
musicalowych  w Młoszowej. Przecież na te imprezy przybywały setki lub tysiące 
mieszkańców z różnych części Polski. 
(18:02:23) Użytkownik drJekyll_away nazywa się teraz drJekyll
(18:03:03) JanuszSzczesniak: Myślę, że jest to dobry sposób na promowanie naszego 
miasta poprzez organizacje takich właśnie imprez. Ale nie tylko na nich należy się 
koncentrować. Myślę, że należy ciągle poszukiwać nowych rozwiązań i nowych 



propozycji. Skoncentrowanie się tylko na dotychczas organizowanych imprezach to za 
mało aby miasto ciągle się rozwijało. 
(18:03:49) Gosc_2863: Panie Januszu jestem po rozmowie telefonicznej ze znajomymi z 
Regulic, zadnych powiadomien sms nie dostali.
(18:03:49) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie zatopionq - o urzędzie pracy 
(18:04:13) Gosc_4305: ok Cami, zamieniam się w "słuch", wykaż się zrozumieniem tematu 
i jasnowidztwem, zwłaszcza z tymi "kosztami". Jakie niby koszty poza normalną pensją jaką 
dostałby nauczyciel trzeba ponieść?
(18:04:17) Gosc_2863: Co wiecej - pracownik PCZK przyznal, ze nie wysle pewnych 
informacji, bo jego przelozony musi je zaakceptowa?c
(18:04:20) Cameleon: otawrto takie kierunki w Jaworznie i co jest z tymi uczniami ? maja 
prace ? nie ? czekają ... i tak będzie tu ... jako technik informatyk pracuje w swoim 
zawodzie ? nie ....
(18:04:22) JanuszSzczesniak: Dokładnie rozeznam problemy o których Pani mówi i jeśli 
Pani będzie miała możliwość to zapraszam do Starostwa powiatowego w każdą środę 
między 13 a 15 - wówczas szczegółowo Pani odpowiem i wyjaśnię sprawy które Pani 
poruszyła.
(18:04:35) Gosc_2863: Zatem system powiadomien nie dziala jak Pan mysli, ze ma dzialac
(18:04:57) Gosc_2863: Bo obawiam sie, ze Pan ma tylko jego teoretyczny obraz, a nie 
praktyczny.
(18:05:29) Gosc_2863: zgadza sie Pan ze mna czy dalej brnie w zaparte?
(18:05:36) JanuszSzczesniak: Na podstawie informacji jakie ja posiadam, pracownicy 
powiatowego urzędu pracy bardzo kompetentnie informują poszukujących pracy o 
możliwościach rozpoczęcia takiej działalności. Jeśli stało się w jakimś konkretnych 
przypadku inaczej ja postaram się znaleźć tego przyczynę. Dlatego proszę aby w tej 
konkretnej sprawie skontaktowała się Pani ze mną w trakcie mojego dyżuru w 
starostwie.
(18:06:27) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_2863 o nie działaniu sms
(18:06:37) Użytkownik Gosc_1568 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:06:52) JanuszSzczesniak: Przyglądnę się dokładnie temu zagadnieniu o którym Pan 
mówi, w najbliższym czasie spotkam się z pracownikami PCZK żeby ten temat omówić. 
Ale musi Pan przyznać, że sama idea powołania do życia tego sytemu jest jak 
najbardziej pożądana, prawda?
(18:06:59) Gosc_4305: Cameleon, ale w dzisiejszych czasach szkoła średnia to za mało. Jak 
tym z Jaworzna nie chce się iść na studia to niech nie marudzą. Ciekawe ilu ich znasz z 
Jaworzna, zapewne 3 - 5.
(18:07:08) JanuszSzczesniak: Musimy jednak udoskonalać swoją pracę - i bardzo 
dziękuję za tę uwagę.
(18:07:27) Cameleon: no mało.... około może 150 osób....
(18:07:35) Użytkownik Gosc_5904 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:07:45) Gosc_4305: witamy Pana Popularnego
(18:07:55) Lukasz: Teraz pytanie przesłane przez użytkowników: Dlaczego Pan Starosta nie 
zwołał spotkania Burmistrzów i urzędników, które obiecywał pod koniec Czerwca w sprawie  
nie dopuszczenia do rozbiurki linii kolejowej 103 Trzebinia-Wadowice
(18:08:25) Użytkownik Gosc_2894 [~chat@hidden-09697944.adsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(18:08:29) _Moderator: Witaj Gosc_2894.
(18:08:31) Gosc_4305: to Ty jak gwiazda rocka wśród techników informatyków jesteś znając 
150 osób
(18:08:34) JanuszSzczesniak: Spotkanie miało dotyczyć nie rozbiórki linii, lecz 
zasadności uruchomienia linii kolejowej Trzebinia - Wadowice. Rozmawiałem w tej 
sprawie z burmistrzami, którzy nie wykazywali jednak większego zainteresowania 



podjęciem tego tematu z powodów oczywistych. Uruchomienie tej linii to w tej chwili 
koszt przekraczający 100mln złotych.
(18:08:45) Gosc_4305: i to z jednej szkoły
(18:09:22) JanuszSzczesniak: Samorządy lokalne po prostu nie stać na udział w 
reaktywowaniu tego sytemu, stąd zachwyceni tym pomysłem nie byli. Rozmawiałem 
również z Panią Burmistrz Wadowic - Filipiak, którą zaprosiłem do Chrzanowa. 
Niestety nie przybyła na to spotkanie.
(18:09:37) Gosc_2863: Panie Januszu, dziekuje za wstepny konkret. Spodziewalem sie, ze 
dalej Pan bedzie twierdzil, ze to dziala, gdy nie dziala. Pomysl jest dobry, ale wykonanie 
pozostawia wiele do rzyczenia.
(18:09:42) Cameleon: a ty co chodzileś do klasztoru ? myslisz ze ja do szkoly to chodzilem 
teraz ? ze mam 19 lat ?
(18:09:59) Użytkownik Gosc_1659 [~chat@hidden-71f0e3ae.adsl.inetia.pl] wszedł do 
pokoju.
(18:10:08) _Moderator: Kope lat Gosc_1659. Wpadaj tutaj częściej na rozmowy z nami, bo 
to czat. Pamiętaj, że nie od razu Ci ktoś może odpisać, dlatego jak napiszesz wiadomość, to 
odczekaj chwilę na odpowiedź.
(18:10:42) JanuszSzczesniak: Sądzę, że również względy finansowe zaważyły na tej 
sprawie. Rysuje się realna możliwość połączenia komunikacyjnego pomiędzy powiatem 
chrzanowskim i wadowickim. Jak państwo wiedzą został podpisany list intencyjny 
pomiędzy wojewodą małopolskim panem Stanisławem Kracikiem, szefem Stalexportu 
oraz Starostą krakowskim, burmistrzem Alwerni i panią burmistrz Spytkowic o 
przyspieszenie budowy węzła w Rudnie. 
(18:10:47) Gosc_1659: dzien dobry Panie starosto
(18:11:23) JanuszSzczesniak: W ślad za tym za zostać zrealizowana kolejna inwestycja 
drogowa - budowa połączenia mostowego w Podłężu. W tej sprawie powiat chrzanowski 
zwrócił się już do powiatu wadowickiego. Chcemy przygotować wspólnie koncepcje 
takiego połączenia.
(18:12:02) JanuszSzczesniak: Jeśli zatem węzeł w Rudnie powstanie i gdy uda się 
połączenie mostowe zbudować pomiędzy powiatem chrzanowskim i wadowickim 
sprawa rozwiązania problemów komunikacyjnych zostanie zminimalizowana. 
(18:12:33) JanuszSzczesniak: Mam świadomość faktu, że to właśnie ogromne koszty 
związane z reaktywowaniem tej linii nie wywołują entuzjazmu wśród burmistrzów. 
(18:12:40) zatopionq: zgłosić się do Pana w srode do urzędu pracy czy do starostwa na 
dyzur? bo dwie rozne odpowiedzi padly
(18:13:58) JanuszSzczesniak: Nic w tym zresztą dziwnego, bowiem kryzys światowy 
wpływa jednak na wielkość budżetów naszych samorządów, wpływy do budżetu stały się 
ostatnio mniejsze niż zakładaliśmy. Budowa połączenia pomiędzy wadowicami a 
trzebinią spoczywa jednak przede wszystkim na barkach samorządu woj. 
małopolskiego. Dlatego też rozumiem włodarzy poszczególnych gmin.
(18:14:38) Lukasz: Teraz pytanie przesłane przez użytkowników: jak pan odpowie na słowa 
płynące z Samorządu Województwa Małopolskiego i Ministerstwa Infrastruktury że cyt.:  
"właściwe jest podjęcie wspólnych działań samorządów lokalnych powiatów wadowickiego 
i chrzanowskiego w celu  rewitalizacji linii kolejowej nr 103 na odcinku Trzebinia - 
Wadowice ze środków Unii Europejskiej w 
(18:14:38) Lukasz: ramach  regionalnego programu operacyjnego".
(18:15:47) JanuszSzczesniak: Daleka jeszcze do tego droga i żadne konkretne ustalenia 
nie nastąpiły. Ja sam osobiście byłbym zwolennikiem budowy takiego połączenia 
pomiędzy Trzebinią a Wadowicami, ale nie w ciągu najbliższych 5 lat. Sądzę, że środki 
jakimi obecnie dysponujemy w samorządach nie dają nam uzasadnionych powodów do 
liczenia się z sukcesem jeśli idzie o ten zamiar. Nawet gdyby samorząd woj. w dużym 
stopniu pomógł.



(18:16:32) Gosc_2894: Witam. Mnie się podoba m.in.pomysł z tym Aqua Parkiem Balaton. 
Na pewno przyciągnęłoby to mnóstwo turystów w sezonie letnim i poza sezonem, gdyby to
odpowiednio rozbudować. Czy nie będzie się Pan bał zabiegać o inwestorów zagranicznych, 
gdyby rodzimi nie byli zainteresowani? Przyciąganie inwestorów to jedna z najsłabszych 
stron obecnego burmistrza. Pan będzie bardziej odważny? My młodzi na to bardzo 
liczymy :-)
(18:16:36) Lukasz: Teraz pytanie przesłane przez użytkowników: 
(18:16:36) Lukasz: Ilość nowych rond w Trzebini to zmora kierowców, planowane są 
budowy kolejnych. Czy popiera pan budowę kolejnych  celem zwiększenia bezpieczeństwa 
czy preferuje inne rozwiązania?
(18:17:10) JanuszSzczesniak: Nie jestem zwolennikiem budowania wielu rond na 
stosunkowo krótkim odcinku drogi. To może być powodem zastoju komunikacyjnego w 
naszym mieście. Należy się skoncentrować na budowie obwodnic wokół Trzebini, które 
by zwiększyły płynność ruchu w naszym regionie.
(18:17:43) JanuszSzczesniak: Warto się zastanowić nad możliwością wprowadzenia 
sygnalizacji świetlnej przy DK Sokół w Trzebini. Rzeczywiście od strony ul. Harcerskiej 
jest bardzo ciężko włączyć się do ruchu.
(18:18:16) Gosc_2863: Panie Januszu prosze tak szczerze mi odpowiedziec czy taki twor jak 
Starostwo jest w ogole potrzebny? Koszty utrzymania tego sa ogromne, wielu petentow musi 
do starostwa jezdzic po papierki, ktore moglyby dostac w swoich  miastach. Kiedys tego nie 
bylo i ludzie przezyli. Jak Pan mysli?
(18:18:30) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_2894
(18:18:58) Gosc_1833: jest trudno się włączyć do ruchu z ul harcerskiej bo ulicą kościuszki 
cięzko wogóle się czasami poruszać
(18:19:24) JanuszSzczesniak: Tak, jestem zwolennikiem poszukiwania konkretnych 
rozwiązań. Również poszukiwań inwestorów zagranicznych. Ale podkreślam, muszą to 
być inwestorzy sprawdzeni. Nie można wchodzić w układy publiczno prywatne z 
inwestorami co do których wiarygodności nie ma się 100% pewności, ale zgadzam się z 
Panem, że należy być bardziej ofensywnym w tym temacie.
(18:20:02) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_2863 odnośnie starostwa
(18:20:46) Użytkownik Gosc_9623 [~chat@hidden-a32e579c.proton.net.pl] wszedł do 
pokoju.
(18:20:54) _Moderator: Gosc_9623 - Twoja obecność zdarzyła się tutaj kiedyś? Jeśli tak, to 
Cie nie witam, jeśli nie - witaj i pisz.
(18:21:05) JanuszSzczesniak: Reforma samorządowa zapoczątkowana w 1989 
wprowadzająca gminy do naszej polskiej rzeczywistości zakładała również, że pojawią 
się w strukturze Państwa powiaty i województwa samorządowe. I ta idea jest bardzo 
słuszna. Którzy bowiem, jak nie gospodarze naszych małych gmin mają wiedzę na 
temat problemów do rozwiązania tutaj na miejscu i na temat tego jak wydawać 
pieniądze.
(18:21:58) JanuszSzczesniak: Słabą stroną reformy samorządowej jest fakt, iż za 
zadaniami jakie nałożono na powiaty nie poszły w kilku przypadkach konkretne 
pieniądze. I to stanowi moim zdaniem o tymczasowej słabości tej refomy. Ale uważam, 
że gminy, powiaty i wojew. powinny być w naszej rzeczywistości.
(18:22:20) Użytkownik Gosc_9623 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:22:27) Gosc_2894: Dziękuję za odpowiedź. 
(18:22:41) Użytkownik Gosc_2894 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:22:43) JanuszSzczesniak: Jest to model Polski samorządnej, kierowanej tu na dole 
przez ludzi, których wybierają mieszkańcy a nie przywożony w teczkach ze stolicy. 
Dlatego odpowiadając na pytanie: te zadania, które są nałożone na powiat powinny być 
realizowane.
(18:22:56) Użytkownik cyc opuścił pokój (quit: Quit: http://chrzanowski24.pl).



(18:23:36) JanuszSzczesniak: Natomiast zupełnie inną sprawą jest fakt, jakości 
realizowanych zadań samorządowych w gminie czy też powiecie. My ciągle w starostwie 
staramy się podnieść jakość świadczonych usług w stosunku do naszych mieszkańców. 
Myślę, że w ciągu tej kadencji zrobiliśmy krok w dobrym kierunku.
(18:24:10) JanuszSzczesniak: Jakość się polepszyła. Zadbaliśmy m.in. o parking dla 
mieszkańców, którzy przybywają do starostwa załatwić konkretne sprawy. Jest to 
wyrazem troski o naszych mieszkańców.
(18:24:58) drJekyll: Tak, na pewno mieszkańcom najbardziej brakuje w tej chwili parkingu 
pod starostwem.
(18:25:55) Użytkownik Gosc_7943 [~chat@hidden-323fd2b4.adsl.inetia.pl] wszedł do 
pokoju.
(18:26:00) _Moderator: Co jak co, ale wypada mi powitać tak wspaniałego gościa na czacie 
jak Gosc_7943. drHouse prawdopodobnie podziela moje zdanie.
(18:26:11) Użytkownik Gosc_7943 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:26:12) Lukasz: Teraz pytanie przesłane przez użytkowników: 
(18:26:13) Lukasz: Mówi się, że jeżeli Pan nie zostanie wybrany na buristrza a nim zostanie 
ponownie Adam Adamczyk, Pan zostanie  jego zastępcą. Czy jest to realne rozwiązanie? 
Szyszał Pan o nim wcześniej?
(18:26:46) Użytkownik Gosc_9475 [~chat@hidden-09697944.adsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(18:26:53) _Moderator: Przypominam użytkownikom, którzy dopiero dołączyli na czat, że 
miło jest się przywitać z innymi jego uczestnikami. Dając dobry przykład, chcę powitać 
Gosc_9475!
(18:26:56) Użytkownik Krzysio [~chat@hidden-323fd2b4.adsl.inetia.pl] wszedł do pokoju.
(18:26:58) _Moderator: Witaj Krzysio na czacie chrzanowski24.pl! Pamiętaj, że czat to 
rozmowa na żywo. Jeżeli nikt nie odpisuje, poczekaj parę minut.
(18:27:02) JanuszSzczesniak: Tak słyszałem, ale jest to koncepcja nie do przyjęcia 
przeze mnie absolutnie. Jest to koncepcja nie realna. Jesteśmy dwoma odrębnymi 
indywidualnościami i każdy ma odmienną wizję prowadzenia Trzebini. Szanuję Adama 
i chcę podkreślić, że przez 12 lat zrobił też wiele rzeczy dobrych, ale mam inny pomysł 
na przyszłość Trzebini.
(18:27:12) Krzysio: Witam
(18:27:14) Gosc_9475: :)
(18:27:26) Lukasz: Teraz pytanie przesłane przez użytkowników: Czy obejmując urząd 
burmistrza zajmie się Pan redukcją etatów? W Trzebini jest nadmiar urzędników
(18:28:19) JanuszSzczesniak: Trzebinia jest jednym z najbardziej rozbudowanych 
urzędów w małopolsce. Warto było by się więc zastanowić nie nad redukcją etatów, ale 
nad wprowadzeniem tzw systemu flexicurity, a więc połączenie elastycznego i 
bezpiecznego rynku pracy.
(18:28:28) Annihilator: Krzysio, witaj
(18:29:26) JanuszSzczesniak: Na czym to ma polegać: bywa tak, że w jednym dniu 
petenci przychodzący do urzędu w godzinach pracy nie są przyjęci z powodu 
zakończenia pracy przez urzędników. Natomiast bywają dni, że urzędnicy mają nie 
wiele do zrobienia. Byłbym zwolennikiem nie zwalniania pracowników, ale 
zaproponowania takiego systemu pracy który powodowałby to, że petent przychodzący 
w godz pracy urzędy byłby
(18:30:00) JanuszSzczesniak: załatwiony pozytywnie i przyjęty przez pracownika już po 
godzinach pracy urzędu. W zamian za to pracownik w tym czasie kiedy zawał zajęć 
pracowniczych będzie mniejszy mógłby za zgodą swojego przełożonego być nieobecnym 
w pracy.



(18:30:35) JanuszSzczesniak: Myślę, że ten nowoczesny sposób zarządzania rynkiem 
pracy należy wprowadzić w urzędzie miejskim w Trzebini. Proponowałbym aby inni 
włodarze miast taki system wprowadzili u siebie.
(18:31:06) Lukasz: Kolejne pytanie przesłane przez użytkowników: Otatnio otrzymał Pan 
wyróżnienie za wsparcie dla rowerzystów (parkingi). Jak widzi Pan sprawę ścieżek oraz  
ułatwień dla rowerzystów w gmnie trzebinia? Gdyż w chwilo obecnej wógle takich nie ma.
(18:31:28) Użytkownik Gosc_4322 [~chat@hidden-b429ebdc.uj.edu.pl] wszedł do pokoju.
(18:31:30) _Moderator: Jeżeli tu już jesteś, Gosc_4322, to witaj i rozmawiaj. Jak Ci się nei 
spieszy to zostań tu dłużej.
(18:31:48) Lukasz: Informujemy że rozmowa będzie jeszcze trwała około 10 minut, prosimy 
zadawać ostatnie pytania
(18:31:52) JanuszSzczesniak: Jestem wielkim zwolennikiem rekreacji rowerowej. 
Często razem z żoną w chwilach wolnych od pracy wyjeżdżam na rowerowe 
przejażdżki. Dlatego też uważam, że należy bardzo poważnie zastanowić się nad 
rozbudową ścieżek rowerowych w gminie Trzebinia.
(18:33:30) Gosc_9475: Jeśli można pytanie prywatne - słynie Pan z wielkiej kultury 
osobistej, uczciwości - kto jest dla Pana w życiu osobistym autorytetem?
(18:33:50) JanuszSzczesniak: Jest to perspektywa kilku najbliższych lat. Trzeba 
wyznaczyć plan budowy ścieżek i konsekwentnie go realizować. Te pieniądze, które 
przeznaczymy na budowę ścieżek powinny nam się w niedalekiej przyszłości zwrócić. 
Bowiem, jeśli zadbamy o zdrowie naszych mieszkańców wówczas mniej osób będzie 
korzystać z przychodni lekarskiej, które będzie prowadził nasz samorząd (jak już to 
wcześniej wspomniałem)
(18:33:51) Krzysio: Jak zamierza pan rozwiązac problem braku mieszkań, pomocy 
mieszkańcom "baraków w Górce
(18:34:27) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_9475
(18:35:34) JanuszSzczesniak: wychowany zostałem w rodzinie gdzie szacunek dla 
drugiego człowieka był wartością niezwykle cenną, bardzo wiele też dały mi studia w 
Krakowie i spotkania w duszpasterstwie akademickim. Doszedłem do wniosku, że warto 
być człowiekiem uczciwym, gdyż tak na prawdę nie ważny jest urząd jaki człowiek 
sprawuje, ale człowiek jaki tym urzędem kieruje. 
(18:36:08) JanuszSzczesniak: Często bowiem zadaje sobie pytanie, kiedy spotykam się z 
petentami, czego byś oczekiwał gdybyś znalazł się po drugiej stronie biurka i to pomaga 
znaleźć mi właściwe rozwiązanie. 
(18:36:31) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Krzysia 
(18:37:19) JanuszSzczesniak: Mieszkańcy w Górce rzeczywiście żyją w bardzo trudnych 
warunkach. Troska o ich normalną ludzką egzystencję musi być również troską 
samorządu lokalnego. Warto zastanowić się nad wykorzystaniem wybudowanych już 
lokali jak np lokale przy boisku sportowym klubu sportowego w sierszy.
(18:38:03) Gosc_4322: Witam serdecznie. Mam jedno zasadnicze pytanie z grupy tych 
"trudnych i niewygodnych", mianowicie czy sprawując urząd starosty ma Pan realną 
możliwość przeciwdziałania nepotyzmowi przy zatrudnianiu ludzi na stanowiska w 
jednostkach urzędowych/publicznych? Gdyż nepotyzm stanowi poważny problem w naszym 
regionie, zwłaszcza w sytuacji młodych, wykwalifikowanych i ambitnych ludzi, którzy nie 
mają "sprzyjającej" sytuacji na "s
(18:38:05) Krzysio: No ciekawy pomysł by ten niedokończony budynek zamienil się w 
mieszkania komunalne
(18:38:25) JanuszSzczesniak: Czy nie warto by tego lokalu przystosować na mieszkania 
dla mieszkańców. Żyjemy w końcu w 21 wieku i dlatego warto jako jedno z naczelnych 
zadań postawić sobie pytanie o los ludzi, którzy żyją obok. Na pewno jeśli zostanę 
burmistrzem nie przejdę obojętnie obok tego zagadnienia.
(18:38:37) Lukasz: Teraz pan Janusz odpowiada na pytanie Gosc_4322



(18:38:58) Lukasz: to już ostania odpowiedź na pytanie, niestety musimy kończyć rozmowę
(18:39:07) Użytkownik Gosc_4305 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:39:37) JanuszSzczesniak: Jestem zdecydowanym przeciwnikiem nepotyzmu, 
uważam, że lepiej postawić nie spokrewnionych, ale utalentowanych i ambitnych - niż 
na osoby powiązane rodzinnie, które niekiedy mogą wykorzystywać później powiązania 
o których mówię.
(18:40:37) JanuszSzczesniak: Przekonałem się zresztą sam w starostwie, że warto 
niekiedy postawić na ludzi niepokornych, ambitnych, którzy nie mają tzw żadnych 
"pleców", niż na ludzi, których ktoś komuś poleca. Ale chcę jednocześnie podkreślić, że 
w starostwie każdy nabór pracowników na konkretne stanowisko przeprowadza 
komisja konkursowa.
(18:40:50) Użytkownik Cameleon opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:41:16) JanuszSzczesniak: Nie zdarzyło się nigdy - poza jednym przypadkiem na 
początku kadencji, ażebym uczestniczył w takim naborze. Chciałem bowiem od siebie 
odsunąć podejrzenie o możliwość wpływania na podejmowane decyzje personalne i 
myślę, że mi się to udało.
(18:41:51) JanuszSzczesniak: Dziękuję wszystkim uczestnikom za zadane pytania. Było 
mi ogromnie miło z Państwem spędzić ten piątkowy wieczór.
(18:41:55) Gosc_9475: Jest Pan świetnym człowiekiem, powodzenia!
(18:41:58) Krzysio: Dzikuje
(18:42:05) Użytkownik Krzysio opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:42:15) Gosc_4322: Bardzo dziękuję za odpowiedź. Jednakże pozwolę sobie zadać 
jeszcze jedno pytanie: czy jest jakieś realne "narzędzie" przeciwdziałania temu niecnemu 
procederowi? Chodzi mi o realne działanie zmierzające do ukrucenia takich praktyk, gdyż 
dobre słowa to niestety za mało by poprawić sytuację młodych ludzi.
(18:42:29) Gosc_1833: Krzysiu, nie uważasz, że mieszkańcy Gorki, w pierwszej kolejności 
sami powinni sobie pomóc - tak jak wszyscy inni którzy maja problemy alkoholowe czy też 
inne? Dlaczego niby ktoś miałby za darmo dostać mieszkanie komunalne a ja mam na takie 
pracować 20-30 lat ? 
Gosc_1659 Gosc_1833 Gosc_2737 Gosc_2863 Gosc_3736 Gosc_4322 Gosc_9475 
(18:42:54) Użytkownik Gosc_9475 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:42:59) Lukasz: Można jeszcze zadawać pytania, zostaną one przesłane drogą mailową do 
Pana Janusza, odpowiedzi zostaną potem opublikowane
(18:43:32) JanuszSzczesniak: Gosc_4322: tak na prawdę jedynym sposobem, żeby 
skończyć z nepotyzmem jest uczciwość. Uczciwość ludzi, którzy decydują o naborze 
kandydatów, ludzi którzy zasiadają w komisjach konkursowych. Od szefa zależy w 
dużej mierze jakich ludzi do takich komisji desygnuje. 
(18:44:22) Użytkownik Gosc_6599 [~chat@hidden-09697944.adsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(18:44:24) JanuszSzczesniak: Jestem przekonany, że ma Pan wiele racji mówiąc o 
nieprawidłowościach w prowadzonych naborach. W swoim urzędzie w starostwie 
powiatowym udało nam się z pewnością ten problem w dostatecznym przynajmniej 
stopniu rozwiązać.
(18:44:25) _Moderator: Miło nam Gosc_6599 że nas odwiedzasz. :) Witamy na czacie, także 
foreight i Gosc_2737 witają Cie i zapraszają do rozmowy z nami.
(18:45:57) Użytkownik Gosc_2737 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:46:45) Gosc_4322: Dziękuję za odpowiedź. Od razu chciałbym również dodać, że 
opisywany przeze mnie problem nepotyzmu dotyczy nie tyle bezpośrednio urzędu starostwa 
czy gminy, ale podległych Wam jednostek związanych z kulturą, nauką i szeroko pojętą 
dziedziną "działań socjalnych" (wiem, że może nie jest to zbyt jasne, ale jednak zawęża nieco 
krąg "podejrzanych")
(18:47:10) Użytkownik nazywa się teraz keny1



(18:47:46) keny1: Przepraszam za błędy jakie popełniłem - pamiętajcie jednak, że staraliśmy 
się pisać szybko i odpowiadać na jak największą ilość pytań.
(18:48:07) keny1: i dzięki wszystkim za poziom dyskusji
(18:49:18) ***Annihilator nie przyjmuje przeprosin
(18:49:24) ***Annihilator żąda satysfakcji
(18:49:40) ***drJekyll ziewa
(18:49:58) Gosc_6599: Dobranoc! Miłego wieczoru.
(18:49:58) Annihilator: Wiesz, że to zaraźliwie, nie rób tego
(18:50:02) Annihilator: Gosc_6599, wzajemnie
(18:50:06) drJekyll: wzajemnie
(18:50:18) keny: Polecamy się na przyszłość ;)
(18:50:29) Gosc_6599: Weekend, start!


